
Østbirk Idrætsforening 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 22.02.2012 
 

Deltagere – fra udvalg: Lone (løb), Bent (atletik), Søren (web), Birthe (håndbold), Niels Peter (badminton) 

(Der var afbud fra fodbold, tennis, cykling, dart og petanque var fejlagtigt ikke blevet indkaldt) 

- fra bestyrelsen: Torben B., Torben P, Poul og Gudrun (gymnastik + ref.) (Der var afbud fra Kirsten) 
 

Dagsorden: Behandling: Ansvarlig for 

opfølgning: 

1. Bestyrelsen orienterer Regnskab og restancelister udsendes i kommende 

weekend. 

OK-kampagne i januar med nytegninger – næste 

gang er 14. april – bestyrelsen (Torben, Emma og 

Gudrun) tager tørnen igen. 

Vedr. Skanderborg Festival er der holdt et første 

møde, og det næste møde er planlagt til 27. februar. 

Elsa Mikkelsen har sagt ja til at deltage i 

forberedelserne. 

 

 

Torben 

Emma 

Gudrun 

2. Evaluering af 

personalefesten 

Festen var rykket ned i hallen – hvilket gav en 

anden fest. Den intime stemning fra tidligere var 

ikke overført til hallen. Der bør gøres noget, for at 

folk kan sidde sammen. Det drøftedes at lave løbe-

borde, fodbold-borde m.v. 

Godt 100 deltog, men der manglede mange – kunne 

være over 200. Det vil blive dyrt, men det er 

pengene værd, og bestyrelsen ser gerne, at alle 

kommer. 

Udvalgene bør ved sæsonstart orientere alle trænere 

og ledere om festen 1. lørdag i februar. 

Spørgsmålet om helt unges deltagelse drøftedes, da 

det er en fest med servering af alkohol. 

Enighed om, at foreningen har et ansvar, men at for 

stive regler kan være vanskelige at administrere. 

Emnet tages op på næste fællesmøde.  Torben P. 

laver oplæg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben P 

3. Generalforsamling Afholdes 21. marts. Ingen ekstra indslag, for der 

kommer alligevel ikke flere af den grund. 

Jens Glavind vil komme med justerede vedtægter, 

så der annonceres med vedtægtsændringer på 

generalforsamlingen. 

 

 

4. Økonomi Punktet bortfalder grundet Kirstens fravær. Det 

vurderes, at 2011 slutter med et fornuftigt resultat. 

Løb har fået oprettet en speciel konto som ønsket, 

men under den fælles ”hat”. 

 

 

 

 



Håndbold efterlyste muligheden for opkrævning af 

halvt kontingent, når den halve sæson er gået. 

Der er også fra andre afdelinger ønske om større 

fleksibilitet i kontingentopkrævningsmodulet. 

Der rykkedes for de månedlige saldo-balancer, som 

er aftalt.  

 

 

Kirsten 

 

Kirsten 

5. Bordet rundt Atletik. Er ved at forberede forårs- og 

sommerprogram. 

Løb. Omkring 80 var mødt til opstart. Ændret lidt 

på træningsprogrammerne, hvilket der er taget godt 

imod. Har løbe-foredrag 20. marts kl. 19 i 

klubhuset, hvor alle er velkommen. Løb har lavet 

aftale med Sportigan i Brædstrup, så medlemmerne 

får rabat.  

(Håndbold- og fodboldafdelingen har aftale med 

Sport Direct i Horsens og får hver 22.500 kr. til 

materialeindkøb – om der er synergier for andre 

afdelinger at være med her, må udvalgene selv 

vurdere). 

Gymnastik. Gymnastikopvisning 24. september 

med deltagelse af DGIs junior nord-hold (med 8-9 

Østbirk-gymnaster) samt to Vestbirk-hold foruden 

egne hold. Opfordring til de andre udvalg om at 

komme til opvisningen, der starter kl. 13.30. Step-

holdet fortsætter sæsonen indtil sommer.  

Håndbold. Spurgte om tilskud til indenlandske 

stævner for børnehold. Blev opfordret til at 

indsende en ansøgning med budget og forventet 

egenbetaling.  

(Tilskudspolitikken tages op i bestyrelsen.) 

Sæsonen ved at slutte. Børnesiden har været OK 

både hvad angår tilslutning og resultater. De voksne 

halter lidt mere. Dameholdet er ramt af graviditet, 

men klarer sig udmærket. Er begyndt at kigge efter 

træner til næste år – mangler især til børneholdene. 

Trænerne tilbydes kurser og instruktør-overvågning 

2 gange efterfølgende. 

Microstævne med 85 børn, og mange af dem 

overnattede. Slog katten af tønden fredag aften, og 

der var håndbold om lørdagen. Der var hold fra 

flere klubber. Beklageligt at cafeteriet var lukket. 

Badminton. Motionisterne er selvkørende, men 

nogle deltager i DGI-stævner. God tilslutning af 

børn – til 2 træningstimer. Børnene deltager i træf-

stævner. U13-hold er med i turnering. 

Instruktørerne har arrangeret 2-generations-træf i 

hallen.  

Volleyball. Forsøg i hallen 4 onsdage. 3 gange med 

12-13 spillere – 1 gang (i december) med 4. Mødes 

i august for at drøfte, om der er tilslutning til at 

starte. Der slås på tromme for at samle tilslutning 

også uden for 8752-området. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hjemmesiden. I gens. 25 besøg om dagen – 9186 i 

alt siden den nye hjemmeside startede. 

På hjemmesiden kan man tilmelde sig nyhedsbreve, 

men få afdelinger udsender nyhedsbreve. Søren har 

haft 4 aftener, hvor han sidder i klubhuset for at 

kunne kontaktes for ændringer, men på 3 aftener 

har kun én henvendt sig. Søren vil alligevel 

fortsætte servicetilbuddet. 

Muligheden for at trække email-adresserne fra dem, 

der betaler via nettet blev drøftet. Søren kontakter 

Kirsten om der findes en let løsningsmulighed. 

 

 

 

 

 

 

Søren 

 

Søren/Kirsten 

6. Datoer for fællesmøder Fællesmøde mandag 14. maj kl. 19.00 

Fællesmøde onsdag 22. august kl. 19.00 

Fællesmøde mandag 1. oktober kl. 19.00 

Fællesmøde/julefrokost onsdag 5. december kl. 

18.00/19.00 

 

7. Eventuelt Intet at bemærke.  

 


